



**Prof. T. J. Wong**  
**Dean of CUHK Business School;**  
**Choh-Ming Li Professor of Accountancy**  
**The Chinese University of Hong Kong**

Prof. T. J. Wong is the Dean of CUHK Business School. He is also Choh-Ming Li Professor of Accountancy and Director of the Center for Institutions and Governance at the Chinese University of Hong Kong (CUHK).

Prof. Wong received his B.A. in Economics (summa cum laude) from Dickinson College in Carlisle, Pennsylvania, and MBA and Ph.D. degrees from UCLA.

Before joining CUHK, he taught at the University of Maryland - College Park, USA, and the Hong Kong University of Science and Technology.

Prof. Wong has published numerous research articles in top finance and accounting journals such as *Journal of Finance*, *Journal of Financial Economics*, *Review of Financial Studies*, *The Accounting Review*, *Journal of Accounting and Economics*, *Journal of Accounting Research*, etc.

Prof. Wong serves on numerous editorial boards including *Review of Accounting Studies*, and as Consulting Editor for *China Journal of Accounting Research*. He was the president of the Chinese Accounting Professors' Association of North America (2006-2007), and has been an honorary professor of the University of International Business and Economics, Beijing, China since December 2009.

**黃德尊教授**  
**香港中文大學商學院院長**  
**香港中文大學卓敏會計學講座教授**

黃德尊教授乃香港中文大學商學院院長，亦是香港中文大學卓敏會計學講座教授及公司治理中心主任。

黃教授於美國賓夕法尼亞州卡萊爾市迪金森學院 (Dickinson College) 取得經濟學文學士學位 (summa cum laude)，並於加州大學洛杉磯分校 (UCLA) 取得工商管理碩士及博士學位。

加入香港中文大學前，他曾於美國大學公園市馬里蘭大學及香港科技大學任教。

黃教授曾在多份國際頂尖金融及會計期刊上發表大量學術論文，例如《金融期刊》(Journal of Finance)、《金融經濟學期刊》(Journal of Financial Economics)、《金融研究評論》(Review of Financial Studies)、《會計評論》(The Accounting Review)、《會計與經濟學學刊》(Journal of Accounting and Economics)、《會計研究學刊》(Journal of Accounting Research) 等。

黃教授為《會計研究評論》(Review of Accounting Studies) 等多份學術期刊擔任編委工作，並身兼《中國會計學刊》(China Journal of Accounting Research) 編輯顧問。他亦是 2006 至 2007 年度北美華人會計教授協會 (CAPANA) 會長，並自 2009 年 12 月起成為北京對外經濟貿易大學榮譽教授。